
 

 

 

Protokoll 2024-10-14 

 

Art:  Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid:  Måndagen den 14 oktober, kl 18.00 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande:  Joacim Ahlebro, Petter Isaksson, Helena Stenow, Håkan Larsson, 
Janne Karlsson, Anders Nilsson, Martin Mellqvist och Leo Mörtsell. 
Nicklas Lindblad deltar via teams till och med § 4 a. 
Patric Beerman deltar från och med § 4 b. 

Frånvarande:  Conny Andersson och Conny Eriksson. 

Adjungerad:  Björn Pettersson 

 

 

Dagordning 
 

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Joacim hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
Dagordningen fastställdes och valberedningen hälsades välkommen.  
 

§ 2 Justerare 

Petter Isaksson valdes till justerare. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll.  

 

 



§ 4 Ärenden 

a) PortLux  
Fortsatt diskussion om PortLux, ett system för att sköta hamnens administration som 
används av många båtklubbar.  
Vi ser att det är en investering som på sikt blir lönsam. Vid ett införande av PortLux 
behöver vi byta redovisningssystem till Fortnox.   
Styrelsen tar ett enhälligt beslut att gå vidare med PortLux och att ge Nicklas i uppdrag 
att driva och genomföra projektet. 
 

b) Valberedningen 
Valberedningen efterfrågar styrelsens åsikter på arbete och representation i styrelsen. 
Joacim meddelar att han av privata skäl inte kommer att ställa upp som ordförande vid 
omvalet vid kommande årsmöte. 
 

c) Projekt Bankerydsbryggan  
Håkan sammanfattar offerter och kostnader som totalt uppgår till 1,3 mnkr inkl moms. 
Belysning och vatten till bryggorna är små kostnader som tillkommer.  
Några träd som berörs kommer att tas ned av kommunen. 
Styrelsen tar beslut om start av projektet under ledning av Håkan som projektledare. 
 

d) Status på möjlighet att söka bidrag till bryggan från kommunen 
Bidragsansökan kommer att göras etappvis för bryggprojektet. 
 

e) Rapport från seglarförbundets ordförandeträff   
Joacim deltog på distans. Temat var fokus på organisation och framtida arbete.  
 

§ 5 Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god och i balans med ca 2 760 000 kr på kontot. 
 

§ 6 Arbetsråd och sektioner 
ca 40 personer kom på arbetsdagen och mycket arbete blev utfört.  
Vi konstaterar att det går att utveckla och förbereda arbetsdagarna ännu mer.  
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser 

En skrivelse har inkommit gällande ett tidigare styrelsebeslut att endast personerna i 
lyftgruppen ska lyfta båtar och köra hjullastare. 
Rune Karlsson har författat skrivelsen, där det sammanfattningsvis framförs att Calle Harrius 
bör få utföra båtlyft till de som önskar hans hjälp, trots att han inte ingår i lyftgruppen. 
Styrelsen konstaterar att Calle är en tillgång i klubben och utfört värdefullt arbete under många 
år. Arbetet med att lyfta båtar och förflytta dem med hjullastare är en särskilt ansvarsfull 
uppgift, både för klubbens medlemmar men även med hänsyn till allmänheten som rör sig i 
området och passerar vid vandringsleden. 
 
Styrelsen står fast vid beslutet att lyftgruppens medlemmar är de som ska hantera båtlyft och 



förflyttning av båtar med hjullastare. 
 
Styrelsen beslutar även att inför nästa säsong säkerställa utbildning av medlemmarna i 
lyftgruppen gällande lyftcertifikat och förarbevis för hjullastare. En utbildning som ska vara 
återkommande vart 5:e år. 
 

§ 8 Övriga frågor 
 
- Håkan informerar att en medlem i klubben Jens Bundsgard, har erbjudit sig att tillverka 
en ny mastvagn. Erbjudandet uppskattas och styrelsen föreslår två nya mastvagnar i 
olika storlekar och med ersättning för materialkostnader.  
  
- Martin påtalar behov av spolplatta och diskussion förs om olika möjligheter. 
 
- Björn informerar att problemen med avloppsbrunnen är åtgärdat och att en ny 
kaffebryggare är inköpt till klubbhuset.  
 

§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte 
 
Nästa styrelsemöte blir den 18 november kl 18.00 

 
 

§ 10 Avslutning 

Joacim tackade och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

 

Joacim Ahlebro Petter Isaksson Helena Stenow 
Ordförande  Justeringsperson Sekreterare 


